

國立臺中科技大學
2025 應用英語系第四屆學術研討會

敬邀論文

- 一、主辦單位：國立臺中科技大學應用英語系
- 二、會議時間：2025 年 4 月 25 日（星期五）
- 三、會議地點：Microsoft Teams 線上會議室
- 四、會議主題：全球在地化的英語教學：跨文化能力與全球公民意識
- 五、會議子題：跨文化與多模態溝通、數位素養與學習、語言與科技整合、全球公民素養、教師專業發展、全英語授課、雙語教育、專業英語、語言學、文學或其他相關主題。
- 六、重要日期：
 - （一）摘要截止日期：2025 年 2 月 14 日（星期五）
 - （二）審查結果通知日期：2025 年 3 月 7 日（星期五）
- 七、發表形式：
 - （一）口頭發表：口頭發表 20 分鐘，5 分鐘討論。
 - （二）發表型態：英文
- 八、摘要格式：
 - （一）英文摘要字數一頁 300 字為限（含 3 至 5 個關鍵詞）。
 - （二）字體：標題用 14 號字（粗體），內文用 12 號字。
 - （三）字型：Times New Roman（英文）。
 - （四）行高：單行間距。
 - （五）請以電腦打字（Word 版本、docx 檔），連同投稿資料表，以 E-mail 附件方式投稿至 fl@nutc.edu.tw。

通訊處：國立臺中科技大學應用英語系學術研討會
40465 臺中市北區三民路三段 129 號

聯絡人：吳旻憲

電話：(886) 4-2219-6410

傳真：(886) 4-2219-6411

E-mail：fl@nutc.edu.tw

2025 NTCUST 4th Academic Conference on Applied English

CALL FOR PAPERS

Organizer: Department of Applied English, National Taichung University of Science and Technology

Conference Date: April 25, 2025

Conference Venue: Online (Microsoft Teams)

Themes: English Language Teaching in a Globalized World: Intercultural Competence and Global Citizenship

Sub-themes: Intercultural and Multimodal Communication, Digital Literacy and Learning, Language and Technology Integration, Global Citizenship Skills, Professional Development for Teachers, English as a Medium of Instruction, Bilingual Education, English for Specific Purposes, Linguistics, Literature and Other Related Topics.

Important Dates:

1. Abstract submission deadline: February 14, 2025
2. Notification of acceptance: March 7, 2025

Presentation Format:

1. Oral Presentation: Each presenter will be allocated 20 minutes for presentation followed by a discussion period of 5 minutes.
2. Presentations must be conducted in English.

Abstract Submission Guidelines:

1. Please type your abstract in a Word document (.docx format) and submit it as an email attachment, along with the submission form, to fl@nutc.edu.tw.
2. The abstract should be in English, limited to 300 words, and typed on one page. Please include 3-5 keywords.
3. Font: Times New Roman.
4. Font Size: 14-point for the title (bold), 12-point for the body text.
5. Line Spacing: Single-spaced.

Contact Information

Address: 2025 Academic Conference on Applied English, National Taichung University of Science and Technology.

(40465)129 Section 3, San-ming Road, North District, Taichung City, Taiwan

Contact person: Alan Wu

TEL: (886-)4-2219-6410

Fax: (886-)4-2219-6411

E-mail: fl@nutc.edu.tw

